

*Standing Order 47(4) permanently referred to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs).*

By Mr. Siddon, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the National Research Council of Canada, for the fiscal year ended March 31, 1985, pursuant to section 16 of the National Research Council Act, Chapter N-14, R.S.C., 1970. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/192A. (*Pursuant to Standing Order 47(4) permanently referred to the Standing Committee on Miscellaneous Estimates*).

By Mr. Siddon,—Report of the President of the Natural Sciences and Engineering Research Council, together with the Auditor General's Report, for the fiscal year ended March 31, 1985, pursuant to section 41 of the Government Organization (Scientific Activities) Act, 1976, Chapter 24, Statutes of Canada 1976-77. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/436A. (*Pursuant to Standing Order 47(4) permanently referred to the Standing Committee on Miscellaneous Estimates*).

By Mr. Wilson (Etobicoke Centre), a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Bank of Canada required by the Access to Information and Privacy Acts, for the period ended March 31, 1985, pursuant to subsection 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada 1980-81-82-83. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/684A. (*Pursuant to Standing Order 47(4) permanently referred to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs*).

By Mr. Wise, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Prairie Farm Rehabilitation Administration for the fiscal year ended March 31, 1984, pursuant to section 10 of the Prairie Farm Rehabilitation Act, Chapter P-17, R.S.C., 1970. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/211. (*Pursuant to Standing Order 47(4) permanently referred to the Standing Committee on Agriculture*).

By Mr. Wise,—Report of the National Farm Products Marketing Council for the fiscal year ended March 31, 1985, pursuant to section 16 of the Farm Products Marketing Agencies Act, Chapter 65, Statutes of Canada, 1970-71-72. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/419. (*Pursuant to Standing Order 47(4) permanently referred to the Standing Committee on Agriculture*).

By Mr. Wise,—Report of the Farm Credit Corporation required by the Access to Information and Privacy Acts, for the period ended March 31, 1985, pursuant to subsection 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada

(Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/637B. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de la justice et des questions juridiques conformément à l'article 47(4) du Règlement*).

Par M. Siddon, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport du Conseil national de recherches du Canada, pour l'exercice financier terminé le 31 mars 1985, conformément à l'article 16 de la Loi sur le Conseil national de recherches, chapitre N-14, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/192A. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent des prévisions budgétaires en général conformément à l'article 47(4) du Règlement*).

Par M. Siddon,—Rapport du Président du Conseil de recherches en sciences naturelles et en génie, y compris le rapport du vérificateur général y afférent, pour l'exercice financier terminé le 31 mars 1985, conformément à l'article 41 de la Loi d'action scientifique du gouvernement (1976), chapitre 24, Statuts du Canada, 1976-1977. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/436A. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent des prévisions budgétaires en général conformément à l'article 47(4) du Règlement*).

Par M. Wilson (Etobicoke-Centre), membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de la Banque du Canada établi aux termes de la Loi sur l'accès à l'information et la Loi sur la protection des renseignements personnels, pour la période terminée le 31 mars 1985, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/684A. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de la justice et des questions juridiques conformément à l'article 47(4) du Règlement*).

Par M. Wise, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de l'Administration du rétablissement agricole des Prairies, pour l'exercice financier terminé le 31 mars 1984, conformément à l'article 10 de la Loi sur le rétablissement agricole des Prairies, chapitre P-17, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/211. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de l'agriculture conformément à l'article 47(4) du Règlement*).

Par M. Wise,—Rapport du Conseil national de commercialisation des produits agricoles, pour l'exercice financier terminé le 31 mars 1985, conformément à l'article 16 de la Loi sur les offices de commercialisation des produits de ferme, chapitre 65, Statuts du Canada, 1970-1971-1972. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/419. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de l'agriculture conformément à l'article 47(4) du Règlement*).

Par M. Wise,—Rapport de la Société du crédit agricole établi aux termes de la Loi sur l'accès à l'information et la Loi sur la protection des renseignements personnels, pour la période terminée le 31 mars 1985, conformément à l'article